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Tk had dit nog niet gelezen maar het wordt mij niet duidelijker...
Situatie van pneumokokken 1s niet vergelijkbaar met COVID.

Vandaag met oaEESenEEE af zesproken dat we nu al vaceinatie vragen gaan toevoegen aan het inzendformuler.

In eerste instantie wilden ze dat niet en zouden de vragen pas in volgende versie toegevoegd worden.

Nu blijkt dat het formulier nog niet klaar is en nog niet haar hwsartsen verstuurd is lijkt het mij beter toch vast de vaccinatie

vragen toe te voegen.

Het is lastig om nu al vragen te formuleren zonder dat bekend is hoe vaccinatie zal verlopen, dus dat zal de nodige

afstemming vec JERE vi liever nog wachten maar dat lijkt me niet reeel.

Hetzelfde geldt ook voor de vragen in Osiris.

vn: IEEE IE IEEE CEE iv. >

Datum: 23 november 2020 om 18:36:01 CET

Onderwerp: RE: registratie pneumo en covid vaccinatie

Zullen we morgen even bellen CRESS

Subject: registratie pneumo en covid vaccinatie

Ik kreeg het onderstaande door vanuit het RIVM. Klopt dus helemaal wat jij zegt. Voor COVID is het nodig om in elk

geval op de lange termijn dat éen batchnummer aan één patiént gekoppeld wordt. Maar op de korte termijn is dit

misschien een workaround als inderdaad er maar 1 batchnummer bij de HA binnen komt én de gegevens wel

kunnen worden gedeeld. Ik vraag me alleen af of dat ook reeel is om te denken? Kun jij mij daar wat over

vertellen? Hoe groot is de kans dat er meerdere vaccins binnen 1 praktijk komen?

Ik zou hier graag eens met iemand over willen sparren. Ben jij daarvoor de aangewezen persoon?
Hoe erg willen we dat het batchnummer live is en zien we andere randvoorwaarden voor registratie?

Hoor graag van je

Ik verwacht dat ieder HIS het batchummer vastlegt (want dat is een eis in de pneumokokkenmodule), maar niet altijd op

patiéntniveau. Het idee daarachter was (destijds) om de impact op een HIS klein te houden. Met RIVM is afgesproken om als eis te

stellen dat een lijst met patiénten die gevaccineerd is met het batchnummer binnen 24 uur opgeleverd moet kunnen worden. De

kans op recall of calamiteit is klein, dit ongemak is ingecalculeerd. Vrijwel altijd werkt een praktijk met één batch.

Als er toch twee batches zijn gebruikt en geregistreerd worden, en één zo’n batchnummer wordt doorgegeven aan de praktijk, dan

zou de praktijk alle patiénten opleveren die gevaccineerd werden. (in dat geval is er sprake van een hoge sensitiviteit, lage

specificiteit).

Na contact met leveranciers komt ik tot de volgende knelpunten:

Bij i.i.g. één HIS kan er maar één batchummer per vaccinatiejaar worden vastgelegd. Dat probleem heb ik bij dat HIS besproken.

tk heb besproken dat waarschijnlijk geéist wordt dat een batchummer eenduidig aan één patient wordt gekoppeld. Dat is wel een

aandachtspunt voor de HIS en. Gezien het krappe tijdpad is te overwegen om zo’n eis los te laten en uit te gaan van de 24 uurs
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oplevering zoals ook bij pneumokokkenvaccinatie is geéist.

Welke (aanvullende) redenen bij het RIVM zijn er om dat batchnummer ‘live’ gecommuniceerd te willen krijgen?
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